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"We are all confronted, at one time or another, with choices as to what sort of life we
will lead." So Tzvetan Todorov begins Frail Happiness, an important interpretation of
Rousseau, one suffused with Todorov's own moral seriousness and intellectual depth.
While ranging widely through Rousseau's corpus with skill and scholarly authority
Todorov returns, again and again, to the fragile yet persistant hope for human
happiness.
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评论

之前渠敬东老师在课上推荐过的。现已有中译本。个人感觉一般。

-----------------------------
重读以后我也不太敢相信这人居然是伯林的学生。

-----------------------------
终于把陈41推荐的卢梭入门读物看完啦 但是感觉作者preconceptions好多

http://www.allinfo.top/jjdd


-----------------------------
写term paper前速速读过一遍。

-----------------------------
重读以后我也不太敢相信这人居然是伯林的学生。 @2017-07-14 19:54:52
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